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Ira N. Levine's sixth edition of "Physical Chemistry" provides students with an in-depth
fundamental treatment of physical chemistry. At the same time, the treatment is made
easy to follow by giving full step-by-step derivations, clear explanations and by
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avoiding advanced mathematics unfamiliar to students. Necessary math and physics
have thorough review sections. Worked examples are followed by a practice exercise.
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评论

只读了化学热力学部分, 电化学写的很出色,
个人感觉学习物理化学热力学部分最好是看Callen的书,
然后自己再随便找本教材梳理梳理化学热力学各种繁琐的定义,
化学热力学核心的式子就一个. 并且真没见过能写多漂亮的化学热力学. 其他部分,
比如Quantum Chemistry, 看Levine的Quantum Chemistry挺好

-----------------------------
用老爷挑书法选出来的一本，觉得自然科学类书籍确实应该适合用英文来写作。以及是
注定不可能读完了，标记下读过吧。

-----------------------------
也只能考前背背公式用了。。。物化好想哭。
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